
Iskolánk tanulóinak beszámolója a kölni Erasmus+ találkozó után 

 

Októberben  egy  hetet  töltöttünk  Kölnben  az  Erasmus+  program  keretein  belül.  Egy‐egy  családnál 

voltunk elszállásolva így betekinthettünk a német családok mindennapjaiba.  

A hétnek a témája a fenntarthatóság volt. Az első napon vegyes csoportokat alkottunk a görögökkel, 

lengyelekkel, olaszokkal és németekkel és mindegyik csoport kapott egy feladatot. Az én csoportom 

feladata az volt, hogy interjút kellett készítenünk az Aloha Poke nevű étteremben. Részt vettünk egy 

workshopon, ami a műanyag  felhasználás  téma köré épült. Beszélgettünk a mikroműanyagokról és 

annak károshatásairól a környezetünkre. Megdöbbentő volt látni, hogy az állatok mennyi műanyagot 

esznek meg véletlenül vagy éppen, hogy esnek a műanyagok csapdájába. 

 A hét során nagyon sok mindent tanultam, szép helyeken jártam és nagyon sok új barátot szereztem. 

Örülök, hogy részt vehettem a programban, életre szóló élményeket szereztem. 

Orosz Zsófia 

 

Az egy hetes Kölnben töltött  idő alatt nagyon sok mindent tanultam meg, pl. hogy hogyan élnek az 

emberek  Németországban,  milyen  más  szokások  vannak  ott  és  milyenek  az  ételek.  Voltunk 

jégkorcsolyázni egy nagyon nagy és szép uszodában a víztisztítás  téma keretében. Meglátogattuk a 

kölni dómot, megismerhettünk különleges cégeket, mint például egy    "slow  food" éttermet,  illetve 

felfedeztük együtt  a  várost.  Én nagyon élveztem és mindenkinek  csak ajánlani  tudom az  Erasmus+ 

programot. 

Reisch Zsófia  

 

Októberben egy hetet tölthettünk el Kölnben az Erasmus+ program keretében, ahol sok élményben 

volt  részünk.  A  héten  a  fenntarthatóság  témát  jártuk  körbe  különböző  csoportbontásokban 

németekkel,  görögökkel,  lengyelekkel  és  olaszokkal.  Interjút  készítettünk  használt  ruhaboltban  és 

csomagolás nélküli boltban, ahová az emberek magukkal viszik saját tároló edényeiket, ha vásárolni 

szeretnének.  Részt  vettünk  egy  workshopon,  melynek  témája  a  műanyag  felhasználása  volt. 

Megtudtuk, hogy átlagosan mennyi műanyagot eszik egy madár és azt is, hogy a mikroműanyagokat 

nem  lehet  teljesen  kiszűrni  a  vízből.  Ez  utóbbit  egy  kísérlettel  is  szemléltettük.  A  héten 

megismerhettük  Köln  nevezetességeit,  többek  között  a  kölni  dómot,  és  közelebb  kerülhettünk  a 

német szokásokhoz. 

Összességében jól telt a hét és örülök, hogy részt vehettem a programon. 

Katona Alexandra  

 



Októberben részt vehettem az Erasmus+ programon, ami által Németországba (Kölnbe) utazhattam 

egy hétre. Rengeteg élményben volt részünk, többek között megtekinthettük a kölni katedrálist és a 

német  szokásokat  is  megismerhettük.  A  téma  a  fenntarthatóság  volt,  ezzel  kapcsolatban  kaptunk 

különböző feladatokat, amiket csapatban kellett megoldanunk.  

Az  egyik  csoportmunkában  interjút  készítettünk  egy  használt  ruhaboltban,  egy  workshop  keretein 

belül a műanyag felhasználásáról beszéltünk, és egy kisebb városnéző programon is részt vettünk. 

 Nagyon  jól  éreztem magam  a  német,  lengyel,  görög  és  olasz  diákokkal  is  el  tudtam  beszélgetni, 

örültem,  hogy  sok  új  embert  ismerhettem  meg.    Velük  a  hét  végen  egy  közös  sütést‐főzést 

tartottunk, ahol mindenki jól szórakozott.  

Nagyon örülök, hogy lehetőséget kaptam erre a programban, nagyon jól és hasznosan telt el ez a pár 

nap. 

Paksi Melani 

 

Októberben az Erasmus+‐nak köszönhetően lehetőségünk volt ellátogatni Kölnbe és együtt lakni egy 

német családdal. Ezáltal megismerhettük a német kultúrát, szokásokat, és sok más érdekességet.  

A sok‐sok kulturális élmény mellett a német, olasz és lengyel gyerekekkel együtt a fenntarthatóság és 

a  környezetvédelem  témakörében  végeztünk  feladatokat,  amihez  ugyanúgy  ellátogattunk  több 

helyre.  

A  család  megismerésén  kívül  városnézésre  is  maradt  idő:  ellátogattunk  a  Dómba,  és  én  személy 

szerint a Kölni Csokigyárba is, ami szintén fantasztikus volt. Köszönöm ezt a szép hetet. 

 

Ruszányuk Petra 

 


